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朝陽科技大學
095學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3623
	Course Number
	3623

	授課教師
	蔣幸霏
	instructor
	CHIANG,NANCY MARIA

	中文課名
	英語口語訓練(三)
	Course Name
	English Oral Traning III

	開課單位
	校訂必修(二進)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	音標正確的發音無疑是溝通的最重要的元素之一。為了培養有效率的發音，反覆的練習是必要的。這堂課的主旨是為了有效地彌補過去語言教育中之所缺。 


	Objectives
	Proper pronunciation is one of the most essential elements of communication. In order to pronounce language effectively, practice and repetition are required. The goal of this course is to remedy previous deficiencies in language education in the most efficient and effective manner possible. 



	教材
	 Ideas & Issues
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	** 缺席三次以上，本學期成績予以不及格計算。

課堂參與: 20%

個人演說: 40%

小組企劃: 40%
	Grading
	** Attendance at 80% of lectures is necessary to pass the course.

Class Participation: 20%

Presentation: (Oral): 20%

              (Written): 20%

Group Project: (Oral): 20%

               (Wriitn): 20%

	教師網頁
	 

	教學內容
	1. 利用生活化的教材創造全英語情境

2. 溝通式教學:以當代社會議題為主軸，由淺入深，做不同形式的口語表達。

3. 課內外活動包含小組討論、演講、與角色扮演等。
	Syllabus
	1. Authentic Materials will be applied to create the whole-language senses.

2. Contemporary social issues are discussed in the English-language classroom.

3. The course will be presented through group discussion, individual presentation, dialogs and role plays.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

